

Date : 21 April 2024



التاريخ : 21 ابريل 2024

Greeting ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market

السيد/ حامد أحمد علي المحترم،،،
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي

Please note that the Board of Directors of the International Financial Advisors Holding Company held its meeting today, 21/04/2024, at 01:30 PM . The Board of Directors discussed the previous recommendation to distribute 12.5% bonus shares to the company's shareholders for the fiscal year ending on 31/12/2023, and the Board decided to approve:

- Distribution of bonus shares at a rate of 12.5% of the company's current capital, which amounts to KD 26,673,255, so that the company's capital after adding the bonus shares becomes KD 30,007,412. This recommendation to be submitted to the General Assembly.

The Board of Directors also discussed the previous recommendation to increase the company's capital by 60% in cash. **The Board decided to approve:**

- Increasing the company's capital by 60% of the capital (after adding the bonus shares) from the amount of KD 30,007,412 to the amount of KD 48,011,859, with a cash increase of KD 18,004,447, by issuing 180,044,470 new shares to be offered at a nominal (par) value of 100 fils per share and with a share premium (50 fils per share)

- The priority right to subscribe to the increase shares shall be given to the company's shareholders, each according to their percentage in the capital. This recommendation to be submitted to the General Assembly.

The Board of Directors has authorized the Vice Chairman and CEO to take all necessary measures for this purpose with all competent authorities.

The Board also approved other agenda items for the Board of Directors meeting.

برجاء الإحاطة بأن مجلس إدارة شركة الاستشارات المالية الدولية القابضة قد عقد إجتماعه اليوم 2024/04/21 في تمام الساعة الواحدة والنصف بعد الظهر، فقد ناقش مجلس الإدارة التوصية السابقة بتوزيع أسهم منحة بنسبة 12.5% على مساهمي الشركة عن السنة المالية المنتهية في 2023/12/31، وقرر المجلس بالموافقة على :

- توزيع أسهم منحة بنسبة 12.5% من رأس مال الشركة الحالي والبالغ 26,673,255 د.ك ليصبح رأس مال الشركة بعد إضافة أسهم المنحة 30,007,412 د.ك . ورفع هذه التوصية إلى الجمعية العامة.

وكذلك ناقش مجلس الإدارة التوصية السابقة بزيادة رأس مال الشركة بنسبة 60% زيادة نقدية . وقرر المجلس بالموافقة على :

- زيادة رأس مال الشركة بنسبة 60% من رأس المال (بعد إضافة أسهم المنحة) من مبلغ 30,007,412 د.ك إلى مبلغ 48,011,859 د.ك بزيادة نقدية قدرها 18,004,447 د.ك وذلك بإصدار 180,044,470 سهم جديد تطرح بالقيمة الاسمية 100 فلس للسهم الواحد ومع علاوة الإصدار (50 فلس للسهم الواحد) .

- ويكون حق أولوية الاكتتاب في أسهم الزيادة لمساهمي الشركة كل حسب نسبته في رأس المال . ورفع هذه التوصية إلى الجمعية العامة.

وقد فوَّض مجلس الإدارة السيد نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي - باتخاذ كافة الإجراءات اللازمة لذلك لدى كافة الجهات المختصة .

كما وافق المجلس على بنود جدول أعمال اجتماع مجلس الإدارة الأخرى .

Regards,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير ،،،

صالح صالح السلمي
نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي
Saleh Saleh Al-Selmi
Vice Chairman & C.E.O



International Financial Advisors Holding - K.P.S.C
(CR 20377 - Capital KD 26,673,255)
(+965) 22 492 212 - فاكس: (+965) 1 8444 32

شركة الاستشارات المالية الدولية القابضة - ش.م.ك.ع
(سجل تجاري رقم 20377 - رأس المال 26,673,255 د.ك)
مجمع الصالحية - مدخل (1)، الدور الخامس - ص.ب: 4694 الصفاة 13047 الكويت - هاتف: (+965) 1 8444 32 - فاكس: (+965) 22 492 212

Al Salhiya Complex - Gate (1) - 5th Floor - P.O. Box: 4694, 13047 Safat - Tel: (+965) 1 8444 32 - Fax: (+965) 22 492 212
Email: info@ifakuwait.com - Website: www.ifakuwait.com